
Schriftelijke vragen CDA en VVD over vergunningen voor evenementen:  
1. Hoeveel aanvragen voor vergunningen voor evenementen ontving de gemeente 

Weststellingwerf het afgelopen jaar? In hoeveel van deze gevallen werd de vergunning 
(uiteindelijk) verleend en in hoeveel gevallen afgewezen? 

2. In sommige gevallen kunnen er uitzonderingen op het beleid gemaakt worden, 
bijvoorbeeld als de richtlijnen in het specifieke geval overbodig lijken te zijn of als een 
afwijking van de richtlijnen de veiligheid kan vergroten. Denk bijvoorbeeld aan een tent die 
aan meerdere zijdes open is (nut van nooduitgangen?), het al dan niet plaatsen van 
meerdere toiletwagens, of het vooraf intekenen van vuurkorven op een plattegrond voor 
een kerstmarkt (windrichting is mede bepalend voor de bepaling van de meest veilige 
locaties voor de vuurkorven). Zijn er situaties waarin wordt afgeweken van de regels en 
hoe vaak komt dit ongeveer voor op jaarbasis? 

3. Hoe gaan vergunninghouder, vergunningaanvrager, vergunningverlener en handhaver in 
de praktijk met de regels om? Zijn er verschillen tussen de werkwijze in Ooststellingwerf, 
Weststellingwerf en Opsterland? Zo ja, hoe zien deze verschillen er uit?  

4. Evenementen worden ingedeeld in grootschalige, reguliere en kleinschalige evenementen. 
Voor evenementen die qua bezoekersaantal net in de categorie 'regulier' vallen, vergt de 
aanvraag van de vergunning extra werk. Zijn er mogelijkheden vanuit de gemeentelijke 
organisatie om deze aanvragers te ondersteunen en zo ja, welke? 
Ziet de gemeente mogelijkheden om “kleine” reguliere evenementen (die dus net over de 
500 bezoekers gaan) maatwerk te leveren door een “light versie” van de reguliere 
vergunning te geven in overleg met de aanvrager van het evenement? 

5. Sinds enige tijd is het in Weststellingwerf mogelijk om een vergunning aan te vragen voor 
meerdere jaren. In hoeverre wordt hier gebruik van gemaakt? 

6. In de uitvoeringsregels evenementen (2017) staat dat er bij een meerjarige vergunning in 
ieder geval vier weken voor het evenement een afstemmingsoverleg moet plaatsvinden 
tussen vergunninghouder en vergunningverlener. Is het ook mogelijk om al eerder in het 
proces een afstemmingsoverleg te hebben, bijvoorbeeld wanneer de aanvraag voor de 
vergunning wordt ingediend? 

 


